A、建筑设计 A. Architecture Design

1)公共建筑设计:包含办公大楼、商业设施、酒店、文化设施、教育设施、科研设施、体育设施等公共性建筑。

Public Architecture Design: the public Architectures including office buildings, commercial facilities, hotels, cultural facilities, educational facilities, research facilities, sports facilities, etc.

2) 住宅建筑设计:包含独栋、联排、低、中、高层公寓等住宅类建筑。

Residential Architecture Design: the residential buildings such as single, row, low, middle and high-rise apartments, etc.

3)绿色建筑设计:各类能够最大限度地节约资源(节能、节地、节水、节材)、保护环境、减少污染,为人们提供健康、适用和高效的使用空间,与自然和谐共生的建筑。

Green Architecture Design: All kinds of buildings can save resources (save energy, save Land, save water and save materials), protect the environment, reduce pollution, provide people with healthy, applicable and efficient use of space, and live in harmony with nature.

4)数字建筑设计:各类能够运用20世纪末开展出的数字化科技,从事设计、生产,到施工、管理等不同领域的新建筑类型。

Digital Architecture Design: All kinds of new architectural types that can apply the digital technology developed at the end of the 20th century to design, produce, and manage new architectural types in different areas.

B、室内设计 B. Interior Design

- 1)商业空间设计:各种商业空间:如商场,专卖店,零售商店,美发中心,书店等。
 Commercial Space Design: All kind of commercial spaces: Shopping Malls,
 specialty stores, retail stores, hair centers, bookstores, etc.
- 2)文化空间设计:学校、教堂、博物馆、音乐厅、影剧院等文化教育功能的公共空间。 Cultural Space Design: Public spaces for cultural and educational functions such as schools, churches, museums, concert halls and theaters, etc.
- 3)餐饮空间设计:主题餐厅、酒楼、特色风味餐厅、连锁餐饮等各种餐饮店、餐饮区。 Dinning Space Design: All kind of restaurants and dinning areas such as theme restaurants, taverns, special style restaurants, chain restaurants, etc.
- 4) 办公空间设计:各类办公场所,包括公司总部大楼、金融机构营业场所、小办公楼等。
 Office Space Design: All kinds of office premises, including the corporate headquarters building, financial institutions business premises, small office buildings, etc.
- 5)展示空间设计:展厅或不同于零售店的产品、服务宣传展示场所,包括房地产营销中心、会展搭建的临时展销厅等。

Exhibition Space Design: The exhibition hall or different from that of the retail store, service publicity and exhibition centre, including the Real Estate Marketing Center and the temporary exhibition hall built by the exhibition hall, etc.

6)娱乐空间设计:各种样式的酒吧、夜总会等娱乐场所。

Entertainment Space Design: All kinds of bars, nightclubs, and other entertainment venues, etc.

7)交通空间设计:机场、码头、火车站、汽车站等公共建筑空间。

Transportation Space Design: Public building spaces such as airports, wharves, railway stations, bus stations, etc.

8)酒店设计:各类酒店,如商务酒店、精品酒店、主题酒店、特价酒店、都市酒店和度假酒店、度假村等。酒店类别认定的标准是室内设计项目必须具有客房、大堂和咖啡厅等空间。

Hotel Design: All kinds of hotels, such as business hotel, boutique hotel, theme hotel, special price hotel, urban hotel and holiday hotel, resort and so on. The standard for hotel category recognition is that interior design projects must have rooms, lobbies and cafes, etc.

9)会所设计:所有的休闲场所,如各类水疗中心、会所、SPA等。

Club Design: All leisure places, such as all kinds of SPA centre, clubhouse, SPA, etc.

10) 别墅设计: 所有联排或者独栋的居住建筑空间。

Villa Design: All associated or detached residential building spaces.

11)公寓设计:一般的居住公寓、经济适用房。

Apartment Design: General residential apartments, affordable housing.

12)样板房设计:房地产业用于销售的、不针对特定住户的居住样板展示空间。

Prototype Room Design: The real estate industry is used for selling, not for specific residential room sample display space.

C、软装设计:旨在构筑空间和人关系,彰显空间设计艺术价值的可移动或方便更换的软环境设计,包括家具、软装、装饰画、艺术摆件等

C. Display Art: It is designed to construct space and human relations, and to display the movable or easily changing soft environment design of the artistic value of space design, including furniture, furnishing, decorative paintings, art accessories, etc.

D、光环境设计:在灯光设计方面表现卓越的设计作品。

D. Lighting Environment Design: Excellent design work in lighting design.